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MÖTESRUBRIK Diskussion fastighetsfrågor 

PLATS Mälaren och Teams 

TIDPUNKT 2023-10-10 kl 13-14  

 

1 NYTT AKUTSJUKHUS I VÄSTERÅS, NAV  

 

Föregående möte 

Kort återkoppling. 

Status 

Allt går planenligt. Victoria uppmanar till att gå förbi ”gropen” för att se hur arbetet 
går framåt.  

Diskussion 

Fråga om utrustningsprojektet, om någon maskin kan användas i den gamla 
byggnaden först. Det innebär att leverantören måste kunna flytta maskinen. 
Investeringen görs av Hälso- och sjukvårdsförvaltningen initialt, men när apparaten 
flyttas in till NAV tas kostnaden för själva flytten av projektet. Oavsett kommer 
avskrivningar att bäras av HSF. 

Konstprojektet 

Bland annat konstnärlig gestaltning av två nedtagna ekar pågår. 

Försörjningsprojektet 

Arbete pågår med elförsörjningsbyggnad pågår. Kulvert pågår enligt plan. 

Projekt Kommande etapper 

Aktuell fråga om var ambulansstationen ska placeras; en möjlig lösning är en del vid 
sjukhusområdet och en del på annat ställe (väster). I ursprunglig plan (2019) var 
tanken en station med en satellit. Sedan tittade regionen på att samlokalisera med 
Räddningstjänsten, men detta alternativ ströks. Möten med kommunen om 
ambulansstation har genomförts i syfte att ta fram en detaljplan i västra delen av 
Västerås. Placering av ambulansstationen i västra delen av Västerås hänger på att 
kommunen säkerställer Västerleden; om det inte kan göras bör inte 
ambulansstationen ligga där. Frågan utreds vidare. 

 

Det s k läkaruppropet i juli: Skrivelsen har skickats till fullmäktige och till samtliga i 
programmet. Läkarföreningen har ställt sig bakom uppropet. Ett möte har skett 
mellan läkarföreningen, HR-direktör och förhandlingschef där det är tydliggjort att 
samverkan sker efter överenskomna formerna för detta.  
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Viktigt att budgeten hålls och då kan inte alla önskemål tillgodoses. 3D-modeller 
kommer att tas fram som visar hur flöden och rörelser kommer att ske inom olika 
avdelningar, vilket kommer att tydliggöra hur det blir i det nya sjukhuset. 

Fråga om det finns inplanerat något andaktsrum i NAV. Svar: Inga servicefunktioner 
som cafeteria, andaktsrum mm är inplanerade i NAV utan kommer ligga kvar i 
nuvarande läge. 

Ekonomi 

Uppföljning sker löpande. 

Tidplan 

Ett arbete pågår för att optimera tidplanen för att ev kunna ta emot patienter 
tidigare. Detta då byggnationerna påbörjades tidigare än planerat och tiden med 
dubbla hyror behöver och kanske kan minimeras. 

Victoria går igenom milstolpar och tidplan enligt presentation.  

 

Nästa möte ligger precis efter styrgruppens möte så materialet kommer att komma 
sent. 

 

Mikael Andersson Elfgren tackar från samtliga för Victorias arbete och önskar lycka 
till på nya jobbet. 

 

 

Vid anteckningarna 

Christina Ersson
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